

- (1) 物流署為各政府部門印刷用的總紙張重量
Total weight of printing paper used by the GLD for printing for various
department

	2007	2008	2009	2010	2011	2012
總紙張重量 (公噸) Total weight of paper (tonne)	6,222.5	5,615.1	5,933.3	5,796.5	5,753.5	5,757.6

物流署沒有為各政府部門印製的印刷品的紙張產品類別作詳細分類。

The GLD keeps no breakdown of printed matters by the type of paper products printed for various departments.

(2) 物流署每年使用的印刷用紙當中，再造紙及可再生林木製造的紙總紙張重量百分比

The respective percentages by weight of recycled paper and paper made of wood-pulp from renewable forests in the printing paper used by GLD

	2008	2009	2010	2011	2012
再造紙張重量(公噸) Weight of recycled paper(tonne)	605.6 (10.8%)	771.3 (13%)	837.6 (14.5%)	954.4 (16.6%)	900.5 (15.6%)
取材可再生林木的紙張重量(公噸) Weight of paper made of wood-pulp from renewable forests(tonne)	5,008.6 (89.2%)	5,102.6 (86%)	4,927 (85%)	4,775.4 (83%)	4,807.6 (83.5%)
總紙張重量(公噸) Total weight of paper(tonne)	5,615.1	5,933.3	5,796.5	5,753.5	5,757.6

(4) 政府各部門使用再造紙及可再生林木製造的紙張佔總用紙量的百分比
Percentages of recycled paper and paper made of wood-pulp from renewable forests
used by various departments in the total quantities of paper used

	2008	2009	2010	2011	2012
再造紙張重(公噸) Weight of recycled paper (tonnes)	2,993.5 30.5%	3,427.4 32.8%	3,713.4 35.9%	3,743.3 36.8%	3,735.9 36.8%
取材可再生林木的紙張重量(公噸) Weight of paper made of wood-pulp from renewable forests (tonnes)	6,792.2 69.4%	6,934.1 66.5%	6,590.5 63.7%	6,403.3 62.9%	6,352.7 62.6%
合共 Total	9,785.7 99.9%	10,361.5 99.4%	10,303.9 99.6%	10,146.6 99.7%	10,088.6 99.5%
總用紙數量(公噸) Total quantities of paper used (tonnes)	9,786.5	10,421.0	10,335.8	10,170.3	10,138.0

政府各部門的總用紙重量只包括由物流署為各部門印製印刷品而購買的紙張和經物流署購買供各部門使用的A3和A4紙張。物流署沒有各政府部門的總用紙量和其他各項詳細分類。

The total weight of paper used by various departments only include papers procured for the printed matters printed by the GLD for various departments and the A3 and A4 papers procured by the GLD for the use of various departments. The GLD keeps no records of the total quantities of paper used by individual departments or other detailed breakdowns.

(5) 政府產業署負責物業管理的政府聯用辦公大樓回收廢紙的重量

Weight of waste paper recovered from joint-user government office buildings managed by the Government Property Agency (GPA)

年份 Year	政府聯用辦公大樓回收廢紙總重量(公斤)* Total weight of waste paper recovered from joint-user government office buildings (kg)*
2008	700,785
2009	660,710
2010	562,242
2011	515,475
2012	544,754

* 共47座聯用辦公大樓由政府產業署負責物業管理。政府產業署沒有紙張產品類別的分項數字。上述數字並未包括在聯用辦公大樓以外政府辦公室的相關數據。

* The GPA is responsible for the property management of 47 joint-user office buildings in total. The GPA has no breakdown of the type of paper products. The above figures do not include the relevant data on government offices other than joint-user office buildings.